



Mötesprotokoll 2021.5  
2021-04-14 kl. 20.00 Teams

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.  
PP Patrik Persson Viceordf  
LS Liselott Schönström Sekr  
LN Lennart Nielsen Kassör  
JP Jenny Pålsson  
MA Matilda Adolfsson  
MR Magnus Rugsveen

#### §§ 81 Mötets öppnande

MM öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

#### §§ 82 Föregående protokoll

Protokoll 2021:4 och protokoll extra styrelsemöte 210408 godkändes. MR ville att vi skulle använda initialer istället för namnet i protokollen.

#### §§ 83 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

#### §§ 84 Ekonomi/Budget

Ekonomi är god.

#### §§ 85 Styrelsens rapporter

LS har fått flera mail, där klubbarna undrar hur det går med miljöcertifieringen. MM kontaktade Jeanette och fick då veta att de är på gång.

## §§ 86 Styrelsearbete – planering

JP har mailat in förslag och frågor som vi behandlar på dagens styrelsemöte eller på styrelsens arbetsdag.24/4. JP har ett förslag, där hon vill att vi har bättre kontakt med de respektive sportgrenarnas SGA. Styrelsen beslöt att vi ska bjuda in 2-3 SGA till våra styrelsemöten. För att hinna med alla innan årets slut.

JP undrade också hur det blir med samarbetet med Småland. MM tar kontakt med Mats Bergman. Fråga om vad som finns i PR-material. Finns ett tält 3x6 m med Södras logga och 4 Beachflaggor med logga. LN förvarar detta. Behöver beställas kläder. Tenniströjor och jacka, hur mycket kostar detta? Vi kollar upp priser på olika ställen. Klart till arbetsdagen 24/4. Namnbrickor till förtroendevalda, vi kollar med Tina Lennartsson. Fråga om VIP-kort. MM kollar upp detta.

Frågor angående facebook, hemsida, idrott online, kalender mm tar vi på arbetsdagen. Börjar också planeringen för Konf Syd 2022.

## §§ 87 SBF – information.

PP rapporterade det senaste från SBF, RF och FHM gällande Covid-19. Det är bara SM och RM som får arrangeras. Väntar på beslut från FHM o RF den 3 maj om det eventuellt ska öppnas upp för kanske 500-900 personer. Detta är totala antalet, inkl förare, mekaniker, funktionärer och publik. Verkar i nuläget inte rimligt, då vi har en fortsatt stor smittspridning.

I nuläget gäller det att inga tävlingar om man inte är född -05 eller senare, och det gäller endast på inhägnat område, ingen publik. Endast träning på inhägnat område, utan publik. Naturligtvis måste man följa SBF, FHM, RF och Pandemilagen.

## §§ 88 Sportgren/SGA

Ny SGA i Radiostyrd Bilsport, Jessica Pålsson Furulunds RC.

MR och PP kollar upp ev SGA i karting.

MR hjälper MA med SGA i drifting.

PP hjälper MA med SGA i virtuell bilsport.

Träning endast på inhägnat område.

SGA racing Peter Norrman, kollar om det kan köras tävling med rallybilar på Knutstorp. Naturligtvis när allt blir som vanligt igen.

SGA rallycross, Roy Olsson, ska kolla upp om juniorerna kan få billigare startavgift, gäller SM.

LS fadder för Radiostyrt och Miljö.

JP fadder för Bil-O och Offroad.

## §§ 89 Utbildning

Pga av missförstånd inom styrelsen (den tidigare) har det inte, förrän i helgen, meddelats till C-G Wilke att han inte längre är utbildare rally. Ny utbildare är Lars Mårtensson SMK Hörby. Styrelsen skriver ursäkt till C-G Wilke.

Godkändes A-licens för Cecilia Fredriksson Kristianstad Karting Klubb.

## §§ 90 Idrott online/Hemsida

Inget att rapportera.

## §§ 91 Inkommen post/skrivelser/framkommande

Mail angående RF-SISU Blekinges Distriktsstämma 2021. Digitalt möte 19/4. MR kommer att delta.

Mail från RF-SISU Halland, angående verksamhetsstöd. LN sa att vi har sökt tidigare och inte fått något. Södra har bara en klubb i Halland.

## §§ 92 Ärendebank

Inget att rapportera. MM har inte fått inloggningen från Kai K.

## §§ 93 Övrigt

Inget att rapportera.

## §§ 94 Nästa möte

Nästa möte blir arbetsdag 24/4 kl 10-12. Nästa styrelsemöte 12/5 kl. 20.

## §§ 95 Mötets avslutande

Magnus avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson